



北醫圖書館馬仔

TMUL's NEWSLETTER

3(3) 2024.12



Date	Event	Link
12/4(WED)- 12/25(WED)	<p>《有利可圖·借書抽好禮》</p> <p>活動期間借 3 本實體書/雜誌/多媒體·掃 QR-Code 並填寫完表單可參加抽獎。借越多中獎機會越高！</p> <ul style="list-style-type: none">• 獎項：馬克杯×3、多功能雙層文件袋×10、飲料提袋×10• 活動對象: 北醫全體系人員及在校生 <p>(備註：續借及館際借閱不適用於本活動)</p> <p>《Let's Borrow Books!》</p> <p>Borrow 3 physical books, magazines, or multimedia items during the event, scan the QR code, and complete the form to enter the prize draw. The more you borrow, the higher your chances of winning!</p> <ul style="list-style-type: none">• Prizes: 3 mugs, 10 document bags, 10 drink holders.• Participate: All TMU students, faculty, and staff, and affiliated hospital staff <p>(Note : This event does not include renewals and interlibrary loan cooperation borrowings.)</p>	詳細內容 More
12/03(TUE)- 12/05(THU)	<p>《集合囉！2024 北醫解題高手們》</p> <p>Hey, 你是我們在找解題高手嗎？今年僅此一場的資源解題 QA · 即將在圖書館週釋出啦~ 不管你是學生、教職員還是醫護人員，連續三天接受圖書館的挑戰並全對過關，我們就承認你是解題高手!! 快暖身準備接受挑戰吧！</p> <p>《2024 Library Resources Quiz》</p> <p>Learn and win at the same time!! Conduct a simple search for a chance to win a prize courtesy of TMU Library. Questions will be different each day, so you will have more than one chance to win a prize. Don't miss out!</p>	詳細內容 More
11/25(MON)- 12/08(SUN)	<p>《2024 北聯大四校圖書館週-有獎徵答活動》</p> <p>線上賓果遊戲等你來挑戰!!!您知道北聯大四校資源是共享的嗎？透過小遊戲除了能快速了解四校最新消息之外，還有機會抽種好康獎品喔!!快來參加吧~</p>	詳細內容 More

	<ul style="list-style-type: none"> • 獎項：每校 8 名(禮物卡 1000 元 x1、500 元 x2、200 元 x5) • 活動對象：北聯大四校在校學生[臺北科技大學/臺北大學/臺北醫學大學/臺灣海洋大學] <p>《2024 USTP Library Week - Online Bingo Challenge》</p> <p>Through this mini-game, you can quickly learn the latest news from each campus, and also have a chance to win amazing prizes! Come and join the fun!</p> <ul style="list-style-type: none"> • Prizes：7-Eleven voucher or cash，NT\$1000*1、NT\$500*2、NT\$200*5 • Participate：All current students of the University System of Taipei (NTPU, NTOU, NTUT, TMU) 	
--	---	--

	<p>12/2(MON)-12/25(WED)</p> <p>《圖書館歲末感恩閱借閱有趣》</p> <p>借 3 本實體書/雜誌/多媒體有機會獲得 PICK ME!點數!</p> <p>活動對象：北醫附設醫院同仁及實習生</p> <p>本活動不含續借及館際合作管道借書。</p> <p>得獎名單將於圖書館網站公告，同一獎項得獎人不得重複。</p> <p>活動一：</p> <p>活動期間借閱北醫體系實體館藏(限圖書/雜誌/多媒體)，借閱數量最多的前 15 名，每名可獲得禮物或 PickME! 3 點。</p> <p>活動二：</p> <p>活動期間使用自助借書機者，圖書館將於活動後抽出 15 名得獎人，每名可得 PickMe! 3 points。</p> <p>歡迎多使用自助借書以增加中獎機會唷!!</p> <p>《Happy Thanksgiving from the Library》</p> <p>Borrow 3 physical items(books/magazines/multimedia) for a chance to earn PICK ME points!</p> <p>Participants: TMU Hospital Staff and Interns only</p> <p>Note：This event does not include renewals and interlibrary loan cooperation borrowings.</p> <p>After the event, the winners will be announced on the library website. Winners cannot receive the same prize more than once.</p> <p>Event 1：</p> <p>Borrow physical items from TMU's collection (books, magazines, and multimedia only) during the event period. The top 15 participants with the highest number of borrowings will receive gifts or 3 PickME! points.</p> <p>Event 2：</p> <p>During the event, participants who use the self-checkout machine will be</p>	
--	---	--

[詳細內容](#)

[More](#)

	<p>automatically entered into a raffle. After the event, 15 winners will be randomly selected by computer.</p> <p>The more you use the self-checkout machine, the better your chances of winning!</p>	
<p>12/6(Fri)& 12/13(Fri)</p>	<p>《雙和圖書館聖誕指尖市集~資料庫擺攤+紅包抽抽樂》</p> <p>邀請資料庫廠商前來擺攤，可了解如何使用電子資源與安裝 APP 等，並可參加紅包抽抽樂活動~</p> <ul style="list-style-type: none"> 活動對象: 北醫全體系人員及在校生 <p>《TMU-SH Library “Christmas Fingertip Market” ~ Database Vendors Stands & Red Envelope Lucky Draw》</p> <p>Invite database vendors to set up booths, where attendees can learn how to use electronic resources, install apps, and participate in a lucky red envelope draw!</p> <ul style="list-style-type: none"> Participate: All TMU students, faculty, and staff, and affiliated hospital staff 	<p>詳細內容</p> <p>More</p>